
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2021–2022 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z21235 

Vragen van het lid Van Houwelingen (FvD) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de nieuw in te kopen vaccins volgend 
jaar (ingezonden 23 november 2021). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de tweet op het Twitteraccount @hugodejonge 
waarin als antwoord op een vraag van een Twittergebruiker wordt gesteld: 
«Er is gekozen om niet mee te doen met de contracten met Sanofi en Valneva 
en veel minder af te nemen van het vaccin van Novavax. De vaccins van 
Novavax worden, als ze al markttoelating verkrijgen, ook pas in 2022 op zijn 
vroegst geleverd»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom er van Novavax veel minder wordt afgenomen en 
van Sanofi en Valneva helemaal niets? 

Vraag 3
Kunt u toelichten waarom er voor 2022 alweer nieuwe vaccins worden 
ingekocht? Kunt u ook toelichten wat voor soort (klassiek, vector-vaccin, 
mRNA-vaccin) vaccins dit zijn? 

Vraag 4
Kennelijk is er al een lange termijn vaccinatiestrategie, kunt u deze met ons 
kunnen delen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Klopt het dat, in tegenstelling tot wat u eerder aangaf, de inkoop van vaccins 
voor de toekomst aangeeft dat de «pandemie» nog lang niet over is?

1 Twitterbericht, 3 november 2021 (https://twitter.com/hugodejonge/status/
1455867870370570246?s=20).
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